
 

 
Број: 05/23 
 

Записник са сједнице Форума за безбједност заједнице града Приједора одржане у 

Великој сали Градске управе дана 21.12.2023. године, са почетком у 13:00 часова 

 

 

Присутни:  

 

Слободан Јавор – Градоначелник Града Приједора; Драган Милојица – ПУ Приједор 

Начелник ПУ; Александра Попић, представница Мисије ОЕБС у БиХ; Др Азра 

Пашалић – потпредсједница СГ; Госпа Сајак Штиковац – ЈУ Центар за социјални рад 

Приједор и предсједавајућа Форума; Драшко Ђенадија – Цивилна заштита и замјеник 

предсједавајуће Форума; Игор Брдар – Командир ПС Приједор 2; Здравко Савић – ПУ 

Приједор ПС Приједор 1; Саша Гајић – Командир ПС за БС Приједор; Весна Пачариз – 

Полицијска управа Приједор, Сектор полиције; Бранко Шврака – Одјељење за 

саобраћај, комуналне послове и заштиту животне средине и имовинско стамбене 

послове, Бранка Јандрић Вуковић - ЈУ Центар за социјални рад Приједор; Вања 

Дејановић – ЈУ Дом здравља Приједор; Младен Босанчић – Комунална полиција; 

Синиша Обрадовић – Дом здравља Приједор; Раденко Петрић – Територијална 

ватрогасно спасилачка јединица Приједор; Милорад Вујмиловић – АМД Приједор; 

Томислав Блаха – Чешка бесједа Приједор; Здравко Будимир – Актив директора 

основних школа; Даворин Шикман – Арцелор Митал Приједор; Стеван Шеатовић и 

Огњен Вукић – Радиоаматерски клуб Козара; Драгица Јанковић – Одсјек за мјесне 

заједнице и секретар Форума; медији.  

 

 

Дневни ред: 

 

1. Увод и поздравна ријеч предсједавајуће; 

2. Усвајање записника са прошле сједнице од 19.10.2023. године; 

3. Вршњачко насиље; 

4. Припрема субјеката за предстојеће празнике; 

5. Новоидентификовани проблеми; 

6. Остала питања. 

 

1. Увод и поздравна ријеч предсједавајуће 

 

Предсједавајућа је поздравила госте и чланове Форума, захвалила им се на присуству 

сједници и најавила Драшка Ђенадију, замјеника предсједавајуће,   који је у кратким 

цртама упознао госте о досадашњем раду Форума за безбједност заједнице у 

Приједору. 

 



Исти је истакао да Форум у континуитету дјелује 20 пуних година, да је то неформално, 

нестраначко, мултидисциплинарно тијело састављено од равноправних представника 

свих институција са подручја града, објаснио је везу Форума са Скупштином града, 

навео да је до сада одржано 99 сједница овог тијела са 465 тачака дневног реда, навео 

какве документе посједује Форум, како се исти доносе, истакао отвореност овог тијела 

према јавности, сарадњу са различитим међународним и другим организацијама, 

примјере добре праксе у досадашњем раду и чланство у „ Мрежи снажних градова 

свијета“. 

 

Градоначелник Приједора Слободан Јавор поздравио је све присутне и истакао значај 

Форума за безбједност локалне заједнице. Похвалио је досадашњи рад, као и значајан 

број одржаних сједница и идентификованих проблема. Истакао је велики допринос и 

залагање представника свих институција у раду Форума и цјелокупне безбједности 

града, а посебно добру сарадњу са Полицијском управом. Градоначелник је изразио 

спремност да и у наредном периоду сви заједно тимски рјешавамо проблеме са којима 

се сусрећу грађани Приједора. 

 

Начелник Полицијске управе Приједор Драган Милојица , поздравио је присутне и 

истакао значај Форума за безбједност заједнице града Приједора у раду полиције и 

цјелокупне  локалне заједнице у очувању реда и мира и подизању опште безбједности 

на виши ниво. Форум има за циљ да идентификује проблеме у локалној заједници и да 

сви субјекти, како локалног нивоа тако и институције које учествују у раду Форума, 

предузму мјере из своје надлежности на отклањању проблема, а све у циљу подизања 

безбједности грађана на виши ниво и унапријеђења квалитета живота грађана. Такође, 

као и градоначелник, истакао је пуну подршку раду Форума за безбједност заједнице.  

 

Присутне чланове Форума и госте поздравила је и Александра Попић, представница 

Мисије ОЕБС-а у Босни и Херцеговини и истакла улогу Форума у локалној заједници. 

Мисија ОЕБС-а прати рад Форума од 2003. године, присуствује сједницама Форума, и 

сматра да Форум има непроцјењиву улогу за безбедност града. Његов рад је препознат 

у ширем окружењу и исти служи као примјер добре праксе свим другима. 

 

Након увода и поздравних ријечи гостију предсједавајућа Форума поздравила је све 

присутне чланове Форума и госте и упознала их са приједлогом дневног реда који је 

једногласно усвојен. 

 

 

2. Усвајање записника са прошле сједнице од 19.10.2023. године 

 

Записник са прошлог састанка од 19.10.2023. године једногласно је усвојен. Примједби 

није било. 

 

 

3. Вршњачко насиље 

 

Весна Пачариз је испред Полицијске управе Приједор, упознала присутне да је на 

основу Плана мјера и активности за превецију вршњачког насиља и малољетничке 

делинквенције, у временском периоду од 23.10. до 30.11.2023. године, на подручју 

оперативне надлежности ПУ Приједор реализована превентивна кампања под називом 

„БУДИ СИГМА – ЗАУСТАВИ / ПРИЈАВИ ВРШЊАЧКО НАСИЉЕ“. Примарни циљ 



кампање је упознавање ученика основних и средњих школа са појавом вршњачког 

насиља, начину испољавања насиља међу дјецом и младима, посљедицама које оставља 

на жртве насиља, као и подизање свијести грађана о значају благовременог откривања 

оваквих видова насиља. С обзиром да је МУП РС подржао реализацију програма 

„Брига о дјеци - заједничка одговорност и обавеза, те да су полицијски службеници 

стални чланови формираних школских мултисекторских тимова, кампања има за циљ и 

унапређење комуникације и сарадње са директорима и просветним радницима, 

родитељима и ученицима, како би се побољшало међусобно повјерење, благовремено 

уочили конкретни проблеми и идентификовали конфликтни појединци , а све с циљем 

спречавања ескалације вршњачког насиља. На подручју Полицијске управе Приједор, 

током провођења превентивне кампање „Буди сигма! Заустави / пријави вршњачко 

насиље“ током трајања кампање реализована су едаукативна предавања и то: 

1. Број школа обухваћених кампањом (основне / средње) 32 

    -основне школе 23 

    -средње школе 9 

2. Број реализованих едукативних предавања (основне / средње школе) 37 

    -основне школе 28 

    -средње школе 9 

3. Број ученика који су присуствовали предавањима (основне / средње школе) 1.400 

    -основне школе 1.000 

    -средње школе 400 

4. Број просвјетних радника који су присуствовали предавањима 90 

5. Број родитеља који су присуствовали предавањима 55 

 

Здравко Будимир, испред Актива директора основних школа, истакао је да постоје 

разни елементи вршњачког насиља у школама и да се активно ради на рјешавању 

истих. Посебно је истакао превентивни рад са дјецом како би им се указало на 

посљедице вршњачког насиља. 

 

Бранка Јандрић Вуковић, испред ЈУ Центар за социјални рад Приједор, упознала је 

присутне да ЦСР поступа по свим пријавама и сазнањима о вршњачком насиљу која 

добијају од школа, родитеља и полиције. ЦСР ради како са починиоцем насиља тако и 

са дјететом жртвом, те са родитељима. У склопу пројекта „Брига о дјеци, заједничка 

одговрност и обавеза“ ЦСР је реализовао неколико предавања за ученике основних и 

средњих школа на тему превенције вршњачког насиља. Препорука је да се успопставе 

заједнички планови превенције полиције, ЦСР, школа и по потреби здравственог 

сектора односно ЦМЗ, те да се превентивне радионице прилагоде и реализују у нижим 

разредима основних школа. 

 

 

4. Припрема субјеката за предстојеће празнике 

 

Здравко Савић, испред Полицијске управе Приједор, истакао је да Полицијска управа 

Приједор као и сваке године поводом новогодишњих и божићних празника предузима 

појачане мјере и активности кроз област криминалитета, јавног реда и мира, 

безбједности саобраћаја, заштити објеката од посебног значаја, како би се очувало 

повољно стање у областима безбједности. 

 

 

 



 

 

5. Новоидентификовани проблеми 

 

Здравко Будимир, апеловао је на надлежне да се појача контрола саобраћаја у улици 

Бранислава Нушића, у близини школе „Десанка Максимовић“, и указао на пребрзу 

вожњу аутомобилима и непоштовање пјешака на тој саобраћајници. С обзиром да се ту 

налази основна школа и велики број дјеце, да се у наредном периоду планира 

постављање камере. 

 

Бранка Јандрић Вуковић, подсјетила је присутне да је током туристичке сезоне 

реализован низ превентивних активности надлежних институија које су имале за 

резултат смањен број лица која се баве просијачењем на улицама града. Препорука је 

да се и у наредном периоду, с обзиром да се очекује велики број људи из дијаспоре, 

реализују појачане активности и дјеловања полиције, ЦСР и свих субјеката с циљем 

пријављивања и склањања ових лица са улице.  

 

Форум упућује апел грађанима да позивају 122 и пријављују лица која просјаче, а 

посебно дјецу која се злоупотребљавају у сврхе просјачења како би се заштитила и 

склонила са улице. 

 

Бранка Јандрић Вуковић предлаже да се појача контрола од стране надлежних 

инспекција ради продаје и омогућавања конзумирања алкохола и дуванских производа 

малољетним лицима, као и контрола присуства малољетника у кладионицама. 

 

 

6. Остала питања 

 

Осталих питања није било. 

 

 

Сједница је завршена у 14,00 часова 

Записник сачинила: Драгица Јанковић  

 

 

 

Предсједавајућа Форума 

  Госпа Сајак Штиковац с.р. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Broj: 05/23 
 

Zapisnik sa sjednice Foruma za bezbjednost zajednice grada Prijedora održane u 

Velikoj sali Gradske uprave dana 21.12.2023. godine, sa početkom u 13:00 časova 

 

 

Prisutni:  

 

Slobodan Javor – Gradonačelnik Grada Prijedora; Dragan Milojica – PU Prijedor Načelnik 

PU; Aleksandra Popić, predstavnica Misije OEBS u BiH; Dr Azra Paшalić – potpredsjednica 

SG; Gospa Sajak Шtikovac – JU Centar za socijalni rad Prijedor i predsjedavajuća Foruma; 

Draшko Đenadija – Civilna zaшtita i zamjenik predsjedavajuće Foruma; Igor Brdar – 

Komandir PS Prijedor 2; Zdravko Savić – PU Prijedor PS Prijedor 1; Saшa Gajić – Komandir 

PS za BS Prijedor; Vesna Pačariz – Policijska uprava Prijedor, Sektor policije; Branko 

Шvraka – Odjeljenje za saobraćaj, komunalne poslove i zaшtitu životne sredine i imovinsko 

stambene poslove, Branka Jandrić Vuković - JU Centar za socijalni rad Prijedor; Vanja 

Dejanović – JU Dom zdravlja Prijedor; Mladen Bosančić – Komunalna policija; Siniшa 

Obradović – Dom zdravlja Prijedor; Radenko Petrić – Teritorijalna vatrogasno spasilačka 

jedinica Prijedor; Milorad Vujmilović – AMD Prijedor; Tomislav Blaha – Čeшka besjeda 

Prijedor; Zdravko Budimir – Aktiv direktora osnovnih шkola; Davorin Шikman – Arcelor 

Mital Prijedor; Stevan Шeatović i Ognjen Vukić – Radioamaterski klub Kozara; Dragica 

Janković – Odsjek za mjesne zajednice i sekretar Foruma; mediji.  

 

 

Dnevni red: 

 

1. Uvod i pozdravna riječ predsjedavajuće; 

2. Usvajanje zapisnika sa proшle sjednice od 19.10.2023. godine; 

3. Vrшnjačko nasilje; 

4. Priprema subjekata za predstojeće praznike; 

5. Novoidentifikovani problemi; 

6. Ostala pitanja. 

 

1. Uvod i pozdravna riječ predsjedavajuće 

 

Predsjedavajuća je pozdravila goste i članove Foruma, zahvalila im se na prisustvu sjednici i 

najavila Draшka Đenadiju, zamjenika predsjedavajuće,   koji je u kratkim crtama upoznao 

goste o dosadaшnjem radu Foruma za bezbjednost zajednice u Prijedoru. 

 

Isti je istakao da Forum u kontinuitetu djeluje 20 punih godina, da je to neformalno, 

nestranačko, multidisciplinarno tijelo sastavljeno od ravnopravnih predstavnika svih 

institucija sa područja grada, objasnio je vezu Foruma sa Skupшtinom grada, naveo da je do 

sada održano 99 sjednica ovog tijela sa 465 tačaka dnevnog reda, naveo kakve dokumente 

posjeduje Forum, kako se isti donose, istakao otvorenost ovog tijela prema javnosti, saradnju 



sa različitim međunarodnim i drugim organizacijama, primjere dobre prakse u dosadaшnjem 

radu i članstvo u „ Mreži snažnih gradova svijeta“. 

 

Gradonačelnik Prijedora Slobodan Javor pozdravio je sve prisutne i istakao značaj Foruma za 

bezbjednost lokalne zajednice. Pohvalio je dosadaшnji rad, kao i značajan broj održanih 

sjednica i identifikovanih problema. Istakao je veliki doprinos i zalaganje predstavnika svih 

institucija u radu Foruma i cjelokupne bezbjednosti grada, a posebno dobru saradnju sa 

Policijskom upravom. Gradonačelnik je izrazio spremnost da i u narednom periodu svi 

zajedno timski rjeшavamo probleme sa kojima se susreću građani Prijedora. 

 

Načelnik Policijske uprave Prijedor Dragan Milojica , pozdravio je prisutne i istakao značaj 

Foruma za bezbjednost zajednice grada Prijedora u radu policije i cjelokupne  lokalne 

zajednice u očuvanju reda i mira i podizanju opшte bezbjednosti na viшi nivo. Forum ima za 

cilj da identifikuje probleme u lokalnoj zajednici i da svi subjekti, kako lokalnog nivoa tako i 

institucije koje učestvuju u radu Foruma, preduzmu mjere iz svoje nadležnosti na otklanjanju 

problema, a sve u cilju podizanja bezbjednosti građana na viшi nivo i unaprijeđenja kvaliteta 

života građana. Takođe, kao i gradonačelnik, istakao je punu podrшku radu Foruma za 

bezbjednost zajednice.  

 

Prisutne članove Foruma i goste pozdravila je i Aleksandra Popić, predstavnica Misije OEBS-

a u Bosni i Hercegovini i istakla ulogu Foruma u lokalnoj zajednici. Misija OEBS-a prati rad 

Foruma od 2003. godine, prisustvuje sjednicama Foruma, i smatra da Forum ima 

neprocjenjivu ulogu za bezbednost grada. NJegov rad je prepoznat u шirem okruženju i isti 

služi kao primjer dobre prakse svim drugima. 

 

Nakon uvoda i pozdravnih riječi gostiju predsjedavajuća Foruma pozdravila je sve prisutne 

članove Foruma i goste i upoznala ih sa prijedlogom dnevnog reda koji je jednoglasno 

usvojen. 

 

 

2. Usvajanje zapisnika sa proшle sjednice od 19.10.2023. godine 

 

Zapisnik sa proшlog sastanka od 19.10.2023. godine jednoglasno je usvojen. Primjedbi nije 

bilo. 

 

 

3. Vrшnjačko nasilje 

 

Vesna Pačariz je ispred Policijske uprave Prijedor, upoznala prisutne da je na osnovu Plana 

mjera i aktivnosti za preveciju vrшnjačkog nasilja i maloljetničke delinkvencije, u 

vremenskom periodu od 23.10. do 30.11.2023. godine, na području operativne nadležnosti PU 

Prijedor realizovana preventivna kampanja pod nazivom „BUDI SIGMA – ZAUSTAVI / 

PRIJAVI VRШNJAČKO NASILJE“. Primarni cilj kampanje je upoznavanje učenika 

osnovnih i srednjih шkola sa pojavom vrшnjačkog nasilja, načinu ispoljavanja nasilja među 

djecom i mladima, posljedicama koje ostavlja na žrtve nasilja, kao i podizanje svijesti građana 

o značaju blagovremenog otkrivanja ovakvih vidova nasilja. S obzirom da je MUP RS 

podržao realizaciju programa „Briga o djeci - zajednička odgovornost i obaveza, te da su 

policijski službenici stalni članovi formiranih шkolskih multisektorskih timova, kampanja ima 

za cilj i unapređenje komunikacije i saradnje sa direktorima i prosvetnim radnicima, 

roditeljima i učenicima, kako bi se poboljшalo međusobno povjerenje, blagovremeno uočili 



konkretni problemi i identifikovali konfliktni pojedinci , a sve s ciljem sprečavanja eskalacije 

vrшnjačkog nasilja. Na području Policijske uprave Prijedor, tokom provođenja preventivne 

kampanje „Budi sigma! Zaustavi / prijavi vrшnjačko nasilje“ tokom trajanja kampanje 

realizovana su edaukativna predavanja i to: 

1. Broj шkola obuhvaćenih kampanjom (osnovne / srednje) 32 

    -osnovne шkole 23 

    -srednje шkole 9 

2. Broj realizovanih edukativnih predavanja (osnovne / srednje шkole) 37 

    -osnovne шkole 28 

    -srednje шkole 9 

3. Broj učenika koji su prisustvovali predavanjima (osnovne / srednje шkole) 1.400 

    -osnovne шkole 1.000 

    -srednje шkole 400 

4. Broj prosvjetnih radnika koji su prisustvovali predavanjima 90 

5. Broj roditelja koji su prisustvovali predavanjima 55 

 

Zdravko Budimir, ispred Aktiva direktora osnovnih шkola, istakao je da postoje razni 

elementi vrшnjačkog nasilja u шkolama i da se aktivno radi na rjeшavanju istih. Posebno je 

istakao preventivni rad sa djecom kako bi im se ukazalo na posljedice vrшnjačkog nasilja. 

 

Branka Jandrić Vuković, ispred JU Centar za socijalni rad Prijedor, upoznala je prisutne da 

CSR postupa po svim prijavama i saznanjima o vrшnjačkom nasilju koja dobijaju od шkola, 

roditelja i policije. CSR radi kako sa počiniocem nasilja tako i sa djetetom žrtvom, te sa 

roditeljima. U sklopu projekta „Briga o djeci, zajednička odgovrnost i obaveza“ CSR je 

realizovao nekoliko predavanja za učenike osnovnih i srednjih шkola na temu prevencije 

vrшnjačkog nasilja. Preporuka je da se uspopstave zajednički planovi prevencije policije, 

CSR, шkola i po potrebi zdravstvenog sektora odnosno CMZ, te da se preventivne radionice 

prilagode i realizuju u nižim razredima osnovnih шkola. 

 

 

4. Priprema subjekata za predstojeće praznike 

 

Zdravko Savić, ispred Policijske uprave Prijedor, istakao je da Policijska uprava Prijedor kao i 

svake godine povodom novogodiшnjih i božićnih praznika preduzima pojačane mjere i 

aktivnosti kroz oblast kriminaliteta, javnog reda i mira, bezbjednosti saobraćaja, zaшtiti 

objekata od posebnog značaja, kako bi se očuvalo povoljno stanje u oblastima bezbjednosti. 

 

 

 

 

 

5. Novoidentifikovani problemi 

 

Zdravko Budimir, apelovao je na nadležne da se pojača kontrola saobraćaja u ulici Branislava 

Nuшića, u blizini шkole „Desanka Maksimović“, i ukazao na prebrzu vožnju automobilima i 

nepoшtovanje pjeшaka na toj saobraćajnici. S obzirom da se tu nalazi osnovna шkola i veliki 

broj djece, da se u narednom periodu planira postavljanje kamere. 

 

Branka Jandrić Vuković, podsjetila je prisutne da je tokom turističke sezone realizovan niz 

preventivnih aktivnosti nadležnih instituija koje su imale za rezultat smanjen broj lica koja se 



bave prosijačenjem na ulicama grada. Preporuka je da se i u narednom periodu, s obzirom da 

se očekuje veliki broj ljudi iz dijaspore, realizuju pojačane aktivnosti i djelovanja policije, 

CSR i svih subjekata s ciljem prijavljivanja i sklanjanja ovih lica sa ulice.  

 

Forum upućuje apel građanima da pozivaju 122 i prijavljuju lica koja prosjače, a posebno 

djecu koja se zloupotrebljavaju u svrhe prosjačenja kako bi se zaшtitila i sklonila sa ulice. 

 

Branka Jandrić Vuković predlaže da se pojača kontrola od strane nadležnih inspekcija radi 

prodaje i omogućavanja konzumiranja alkohola i duvanskih proizvoda maloljetnim licima, 

kao i kontrola prisustva maloljetnika u kladionicama. 

 

 

6. Ostala pitanja 

 

Ostalih pitanja nije bilo. 

 

 

Sjednica je zavrшena u 14,00 časova 
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